
Verslag Algemene ledenvergadering  van 29 maart 2025

1. Opening , mededelingen en vaststelling agenda.

Na opening van de vergadering en het vaststellen van de agenda vraagt de voorzitter een 

minuut stilte ter nagedachtenis van het overlijden van het erelid Ron van der Most en  het 

lid Dolf Clarenburg.

2. Verslag van de ALV van  11 maart 2024 

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.

3. Jaarrekening 2024 en begroting 2025 

De Jaarrekening 2024 wordt na een korte toelichting ongewijzigd goedgekeurd.

De Begroting 2025 is veranderd van opzet, voorheen werden niet alleen de uitgaven maar 

ook de inkomsten van activiteiten begroot. Nu worden uitsluitend de subsidies (uitgaven) 

begroot en de kosten minus de subsidie moeten door de bijdrage van de deelnemers 

worden gedekt. 

Op het abonnement van e-Captain heeft de penningmeester een korting van € 100 

bedongen en die kosten gaan dus naar ca. € 700.

Er is gevraagd naar het waarom en de hoogte van het saldo van €4500. Na enige discussie is 

de conclusie dat de vereniging een reserve moet hebben voor onvoorziene zaken en dat dit 

een goede omvang is. 

4. Verslag Kascontrole en decharge.

Jeanette Clarenburg heeft aangeboden in plaats van haar overleden echtgenoot Dolf samen 

met Leo Mol de “boeken” te controleren. De kascontrolecommissie complimenteert de 

penningmeester en adviseert hem en zijn bestuursleden decharge te verlenen en aldus 

geschiedt. 

Chris Michels zal samen met Leo Mol dit jaar de Kascommissie bemannen.

5. Vaststelling contributie 2025.

De contributie wordt vastgesteld op € 60 per lid.

6. Wijziging art. 10 Huishoudelijk reglement betreffende bescherming persoonsgegevens. 

De wijziging wordt conform het voorstel vastgesteld.



7. Sipko geeft info over de werf.

Er is nogal verkocht en dus gekocht, sinds corona zijn de prijzen gestegen. De laatste Kuster-

42 wordt nu afgebouwd en de werf staat nog steeds te koop.

Nieuws was dat de Solaris van de familie de Kiwiet te koop is.

8. Voorjaarstocht 2025 over de rivieren.

Chris geeft een toelichting op de Voorjaarstocht met name over de horeca bij start en slot. 

9. Rondvraag en sluiting 

Peter Dassen vraagt om De vergaderlocatie Lelystad op tijd te reserveren als we daar willen 

vergaderen want dit jaar was het bestuur te laat.

Na een vergadering van ruim 30 minuten sluit de voorzitter de vergadering.

Oisterwijk, 1 april 2025

Lambert Letteboer, secretaris.


